
 
 
Notulen Algemene Ledenvergadering KNNV afdeling Alkmaar- Den Helder op 22 maart 2023 
 
Plaats: Wijkcentrum Overdie 
Aanvang: 19.30 uur. 
Aanwezig: Bestuur: Ruud Maarschall (voorzitter t/m 22 maart 2023), Johan Bos (voorzitter vanaf 22 maart 
2023) Jeanette den Herder (secretaris), Herman van Kampen (penningmeester), Pieter Korstanje 
(veldbiologisch secretaris), Evert Maarschall (algemeen lid).  
Leden (26): Mark Assenberg, Kees Blaauboer, Lucas en Erica Blom, Jan en Marjolein Boersma, Tineke 
Broersen, Auke Burrie, Piet Dijksman, Tineke van Elsas, Wim de Groot, Ruud Hofman, Rolien de Jonge, 
Wilbert Kerkhof, Marianne Knip, Simon Kuitwaard, Marian van der Laan, Ger Molenaar, Rob Monsees, 
Jannie Nijman, Martijn Oud, John Scheepe, Henk Schipper, Ineke van der Velde, Dennis Verheul, Jan 
Verkaik, Claudio Verwer en Mart van Zweeden. 
Notulist: Jeanette den Herder. 
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering met de woorden “lieve mensen” en spreekt zijn waardering uit over 
de gezellige aankleding van de zaal. 
 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 
Afbericht ontvangen van: Josephine Ariaansz, Frits Boerwinkel, Ofra Carmi, Tom Damm, Henk 
Groenewegen, Bart Korf, Hans Nieuwenhuijsen, Rutger Polder, Cor Thomas en Karel Zwarenstein.  
Ruud Maarschall wil na punt 7 van de agenda aandacht voor het jaarplan. 

 
3. Notulen ALV van 23 maart 2022 

Er is een opmerking betreffende de rondvraag. Het bestuur heeft nagedacht over cursussen voor jonge 
doelgroepen, maar het is er niet van gekomen. John Scheepe voegt hieraan toe dat ook de IVN weleens 
geprobeerd heeft iets voor jongeren te organiseren, maar dat dit niet geslaagd was. 
Het verslag wordt vastgesteld. 
 

4. Jaarverslag afdeling 2022 (zie jaarverslag punt 1 t/m 6) 
1. Van de voorzitter: Ruud herhaalt zijn woorden “inzicht in het uitzicht” uit het voorwoord. Er is veel  
     kennis binnen de vereniging en de wens om dit te willen delen tijdens een excursie, lezing of via 
     een artikel in BLAD. Zorg voor elkaar. 

       2. Bioblitz De Groene Oase: Pieter geeft een toelichting op de bijna 500 waarnemingen. 
       3. Natuurstudie en werkgroepen: 
       3.1 Mossenwerkgroep: is door Corona alleen het tweede halfjaar actief geweest. 
       3.2 Plantenwerkgroep: Er zijn 13 excursies gegeven, die vastgelegd zijn in een nieuwsbrief. 
              Stedelijk gebied valt op met zijn dynamiek. 
       3.3 Insectenexcursies: Onder wisselende leiding is men vijfmaal succesvol op pad gegaan.  
       3.4 De werkgroep Vlindertuin “De Groene Voet is opgeheven.  
       3.5 Strandwerkgroep: Wilbert licht toe dat er bij de 12 excursies 2-12 deelnemers waren. Ook  
              niet-leden en mensen van andere KNNV-afdelingen sluiten zich hierbij aan. Wilbert is zelf ook 



              twee keer mee geweest met de werkgroep Groene Strand Camperduin. Tussen de excursies  
              door determineert men ook als groep. 

3.6 IJsvogelwerkgroep: Rutger niet aanwezig. Opvallend is dat de resultaten van de territoria 
       per jaar onderling erg verschillen. 
3.7 Paddenstoelenwerkgroep: Een werkgroep met zeer grote opkomst en toenemende kennis.  
      Zijperdijk heeft in 2022 een ander beheer gehad dan de jaren daarvoor waardoor het resultaat 
      afnam. Mart van Zweeden complimenteerde Martijn met zijn leerzame stukjes in Nature Today. 
      Martijn geeft aan dat input altijd welkom is. 
3.8 Cursussen: de Veldbiologische cursus was een groot succes en was binnen 4 dagen volgeboekt. 
 
4. Natuurbeleving: 
4.1 De lezingen in Alkmaar zijn het afgelopen jaar opvallend vaak door eigen leden gegeven en waren  
      succesvol. Wim de Groot en Jan Boshamer werden speciaal genoemd door Evert Maarschall. 
      Tineke Broersen merkt op dat de lezingen die zij in Den Helder organiseert door 12-35 mensen 
      bezocht worden en zeer gewaardeerd worden. 
      Evert nam de stinzenexcursie medio maart en de excursie naar het zeedorpenlandschap bij Wijk 
      aan Zee in juli voor zijn rekening. 
4.2 Dinsdaggroep: al 9 jaar een stabiele groep met toenemende kennis. 
4.3 Woensdaggroep: in januari was er geen excursie door Corona. Geleidelijk kreeg de groep steeds  
      meer deelnemers waardoor er een stop ingesteld werd. Marian heeft de leiding van de groep na 
      15 jaar overgedragen aan Marianne Knip. Ze werd door het bestuur bedankt met een boekenbon. 

  5. Natuurbescherming: Mart van Zweeden vindt dat dit onderdeel er bekaaid afkomt in onze afdeling. 
      Ruud Maarschall geeft aan dat hij wel op persoonlijke titel zich hiervoor ingezet heeft door  
      zienswijzen in te dienen bijvoorbeeld reactor Pallas, een hotel ongunstig voor de natuur, huisjes 
      op het strand (samen met anderen tot de Raad van State). Als iemand dit op zich zou willen nemen 
      is dat welkom! 

       6. Communicatie: 
6.1 Blad: Goede verdeling van de artikelen. Geweldige opmaak. Hulde voor degenen die zich hiervoor 
       inzetten. 
6.2 Bladluis: Pieter licht toe dat dit een eenvoudige manier is om wetenswaardigheden rond te sturen. 
6.3 Website: Marian wil kwijt dat ze geen of slecht antwoord krijgt op vragen aan de webmaster van  
       de landelijke KNNV. Secretaris en ledenadministratie bevestigen dit probleem. 
       Facebook: bericht over de veldbiologische cursus was zeer succesvol. 
6.4 PR: Hans probeert berichten geplaatst te krijgen in de pers. 
Het jaarverslag wordt vastgesteld met dank aan de samenstellers. 

 
5.   Financieel jaarverslag 2020 en begroting 2021: 

Herman geeft aan dat het een rustig jaar op financieel gebied was. Mart van Zweeden complimenteert 
hem met zijn overzichtelijke manier van registreren. Begroting wordt vastgesteld. 
 

6.   Verslag kascommissie en decharge penningmeester: 
Namens de kascommissie, bestaande uit Tineke Broersen en Ger Molenaar, leest Ger de bevindingen 
voor. Het jaarverslag is in orde bevonden. Op voorstel van de kascommissie wordt de penningmeester 
decharge verleend. De voorzitter brengt de kascommissie dank over. 
 



7.   Benoeming nieuwe kascommissie: 
De nieuwe commissie zal bestaan uit Ger Molenaar en Jannie Nijman. John Scheepe is reserve lid. 
 

8.   Jaarplan. 
       Pieter licht het plan toe: voortzetten waar we goed in zijn. De plantendeterminatiecursus is vandaag  
       gestart. Een paddenstoelencursus in het najaar is wenselijk. Mark Assenberg vraagt zich af hoe de  
       afdeling de PR voor zich ziet. Pieter noemt Facebook. Er wordt geopperd dat er samenwerking met de 
       IVN gezocht moet worden of dat er ondersteuning vanuit het landelijk bureau zou kunnen komen. 
       John Scheepe benadrukt dat het van belang is om een netwerk op te bouwen.  
 
9.  Benoeming voorzitter 
      Omdat Ruud Maarschall reglementair na 9 jaar moet aftreden, wordt afscheid van hem genomen. Hij  
      werd ooit door Marian van der Laan benaderd en vindt dat een voorzitter alleen zijn werk kan doen 
      met anderen (bestuur en leden). 
      Johan Bos, journalist, schrijver van (natuur)boeken, oud-voorzitter van de vogelwerkgroep en nu nog  
      van Stichting Red de Hout, wordt met applaus gekozen tot nieuwe voorzitter. 
 
10.  Herbenoeming Mark Assenberg als persoon, die bij ontstentenis en belet van alle  
       bestuurders de taken waarneemt en de nieuwe ALV uitschrijft. Aangenomen. 
 
11.  Rondvraag: 
        Mark Assenberg: is er nog wel nieuws uit het landelijk bestuur?  Ruud licht het een en ander toe.  
        De hoge afdracht van de afdeling aan de landelijke KNNV is aangekaart, maar heeft nog niet geleid  
        tot ander beleid. 
        Ineke van der Velden: Kosten van BLAD? Secretaris: heeft zeker aandacht van de besturen van KNNV  
        en IVN. 
        Marianne Knip: is er een verzekering voor de werkgroepen? Agendapunt voor de bestuursvergadering. 
        Tineke Broersen: Zijn er plannen voor Den Helder? Is een speciaal hoekje in BLAD voor Den Helder  
        een idee? Er wordt al maandelijks een nieuwsbrief per mail verzonden met alle activiteiten. 
        De dinsdag- en woensdagwerkgroep komen regelmatig in het noorden van de provincie. 
 
12.   Sluiting om 20.40. 
 
Na de pauze decoreerde mevrouw van Kampen-Nouwen, burgermeester van Schagen Ruud Maarschall 
met het lintje van Ridder in de orde van Oranje-Nassau. Hij werd uitgebreid in het zonnetje gezet. 
 
 
 
 


